
Komuniké z jednání VV OFS Svitavy č. 10 ze dne 23. 11. 2022

Přítomni: Novotný, Halva, Hořínek, Brandejs, Komoň.
Sekretář: Čupr. Host: Mokrejš.

1. VV odvolal ke dni 23. 11. 2022 z funkce předsedu Komise mládeže OFS Svitavy p. Martina Komoně.

2. VV jmenoval s účinností od 23. 11. 2022 do funkce předsedy Komise mládeže OFS Svitavy p. Jiřího 
Mokrejše a uložil mu, aby v termínu do 31. 12. 2022 předložil VV personální složení komise.

3. VV vzal na vědomí informaci o ukončení činnosti člena STK OFS Svitavy p. Lukáše Kudláčka a na návrh 
předsedy STK schválil novým členem této komise p. Františka Kunce.

4. VV stanovil termín řádné Valné hromady OFS Svitavy a aktivu klubů OFS na pátek 17. 3. 2023 od 17 hodin v
restauraci Astra ve Svitavách.

5. VV potvrdil svoje rozhodnutí učiněné v mezidobí od minulého zasedání formou „per rollam“ a schválil 
termínovou listinu pro jarní část soutěžního ročníku 2022/2023 v soutěžích řízených OFS Svitavy.
Nalosování jarní části soutěží do IS FAČR provede sekretář OFS.  

6. VV projednal a vzal na vědomí zprávy odborných komisí:

a) STK – ukončení podzimní části soutěží řízených OFS s tím, že odehrána byla všechna plánovaná utkání dle 
termínové listiny s výjimkou utkání 2. kola Poháru OFS Svitavy Cerekvice nad Loučnou – Opatov (toto utkání 
bude odehráno podle dohody klubů v termínu před úředním termínem pro semifinále), 2 x předání do DK s 
návrhem na kontumaci (Němčice – Velké Opatovice B, Velké Opatovice B – Sebranice), změna ve složení STK 
(viz. bod 3 tohoto komuniké), poděkování KR za obsazení soutěžních utkání i při nedostatku rozhodčích.

b) DK – shrnutí podzimní části sezony s důrazem na dva mimořádné případy, ke kterým došlo (utkání III. třídy 
Vendolí – Třebařov a případ trenér p. Teplého ze Sokola Pomezí).
VV v této souvislosti zdůraznil důležitost rozhodnutí DK v těchto případech a věří, že výše udělených trestů 
padne na úrodnou půdu a směrem do budoucnosti se stane především dostatečnou výstrahou jak pro kluby, tak 
pro jednotlivce, neboť podobné excesy jsou v soutěžích OFS Svitavy nepřijatelné.
VV současně poděkoval předsedovi DK za dobrou komunikaci ohledně projednávání zmíněných případů, neboť 
jeho členové o nich byli pravidelně a zevrubně informováni, a to včetně zdůvodnění a vysvětlení nejasností.

c) KR – předseda KR popsal složitost obsazování utkání vzhledem k nízkému početnímu stavu rozhodčích, kdy 
KR obsazovala nejen soutěže OFS Svitavy, ale také KFS Pardubice, ŘKČ a v rámci výměn okolních OFS. Další 
komplikaci představovaly jejich zdravotní problémy (mj. 6 rozhodčích během podzimu přerušilo činnost kvůli 
operacím). Dále poukázal na slabou reakci ze strany klubů na náborovou kampaň, přitom tytéž kluby následně 
požadují obsazení svých zápasů třemi rozhodčími (nábor rozhodčích bude nadále pokračovat). Výraznou pomoc 
představovaly výměny s okolními OFS, bez nichž by soutěže ani nebylo možno obsadit (byť obsazení utkání III. 
třídy Vendolí – Třebařov nebylo vzhledem k významu utkání dostatečně kvalitní). Předseda KR dále vyzval 
STK, aby věnovala více pozornosti stadionům a zejména kladla důraz na oddělení prostoru pro diváky od 
prostoru hřiště. KR připravuje tradiční zimní seminář rozhodčích OFS Svitavy (březen 2022).

d) KM – změna ve funkcí předsedy KM na základě vzájemné dohody (viz. bod 1 a 2 tohoto komuniké), 
pozitivní hodnocení podzimního turnaje okresních výběrů Pardubického KFS U10, U11 a U12 v Dolním Újezdu 
a Horním Újezdu po sportovní i organizační stránce, po celý podzim pokračoval program přípravných kempů 
jednotlivých věkových kategoriích podle stanoveného plánu, nominace a příprava okresního výběru mladšího 
dorostu U17 na krajský turnaj v Chrudimi.

7. VV provedl rozlosování semifinále Poháru OFS Svitavy mužů:

Hradec nad Svitavou – Mladějov
Cerekvice nad Loučnou/Opatov – Borová



Úřední termín: 18. – 19. 3. 2023
Utkání Cerekvice nad Loučnou – Opatov bude dohráno před úředním termínem semifinále.

8. VV vzal na vědomí informaci předsedy STK o připravované reorganizaci fotbalových soutěží v České 
republice. Na základě jednání STK Pardubického KFS byl nová struktura soutěží KFS a návazně jednotlivých 
OFS měla vypadat takto: 5. liga (současný KP – 1 skupina – 16 družstev), 6. liga (současná I. A a I. B třída – 2 
skupiny po 16 družstvech), 7. liga (současný OP – 1 skupina – 14 družstev), 8. liga (současná III. třída – 1-3 
skupiny podle počtu přihlášených družstev). Časový rámec pro realizaci změn není v současné době znám.

9. VV uložil předsedovi KM, aby v nadcházejícím období provedl revizi všech pravidel pro soutěže mládeže 
hrané s nižším počtem hráčů, která jsou zveřejněna na různých webech, aby na oficiálních platformách OFS 
Svitavy před zahájením jarní části soutěžního ročníku byla pouze aktuálně platná verze.
V této souvislosti VV dále rozhodl, že soutěžní utkání kategorie U15 (starší žáci) budou nadále hrána výhradně s
míčem velikosti 5 a soutěžní utkání kategorie U13 (mladší žáci) míčem velikosti 4.   

10. VV uložil předsedovi KM, aby na základě předloženého materiálu zpracoval výklad herních situací v 
soutěžích starších a mladších žáků týkající se hry „přes půl“ a seznámil s ním jak trenéry a zástupce družstev,  
tak rozhodčí. Důvodem je, aby při utkání pokud možno nedocházelo k nejasnostem a sporům.         
      
 

 
Mgr. Jindřich Novotný, v.r.
předseda VV OFS Svitavy

Zapsal: Radek Halva


